
Zápis z jednání Akademického senátu TUL  - 14.11.2000. 
 
 

Předseda  AS poděkoval senátorům za hojnou účast.  Místopředseda studentské 
komory  senátu oznámil, že všechny materiály , které byly předmětem hlasování  dne 
02.10.2000 byly studentskou komorou schváleny.  
 
Program: schválen  
přítomno: 9 senátorů zaměstnanců komory 
                 4 senátoři studenst. komory  
 
Ad 1) Rektor TUL seznámil senátory s potřebou aktualizace dlouhodobého záměru TUL a 
spolu s předsedou AS vyzvali přítomné, aby jim kritické připomínky zasílali elektronickou 
poštou. Současně pan rektor seznámil senátory s materiály prof. Militkého, které by měly 
nahradit odstavec č.7 dlouhodobého záměru týkající se rozvoje fakult – možnost 
připomínkovat priority. 

- bod 1: bez diskuze 
- bod 2: Jabolnec n/N. – návrh (zvenčí) na vznik oboru návrhářství bižuterie , 

prozatím nežádat o akreditaci, ale přemístit část oboru oděvní návrhářství (doplňky) 
do Jablonce 

- bod 3: zřízení Centra sportovní motoriky – součást projektů na vzdělávání učitelů; 
současně byla vznesena připomínka na nesystémový přístup MŠMT týkající se 
financování těchto projektů 

 
Ad 2) Rektor TUL podal senátorům informaci o abdikaci prof. Hubáčka na členství ve VR 
TUL ze zdravotních důvodů. Senát vzal tuto skutečnost na vědomí. 
 
Ad 3) Organizační řád KM – snahou vedení univerzity bylo předložený materiál projednat 
s Kolejní radou,  není dosud zvolen předseda KR. Materiál bude předán k projednání AS po 
projednání s KR.  
 
Ad 4) Rektor TUL podal informaci o zamýšleném příspěvku zaměstnancům na důchodové 
připojištění, kterou kvestor doplnil hrubým odhadem finanční náročnosti a dalšími 
informacemi. Senát se s touto myšlenkou ztotožnil, žádá kvestora o zpracování návrhu pro 
konečné projednání v AS. 
 
Ad 5) Různé: 
a) Kvestor seznámil AS s nutností změny Pravidel hospodaření zejména oblasti týkající se 

FRIMu: navrhovaná změna čl. 5, odst. 8:      - investiční  dotace 
- investiční nespecifikované 
- dar 

všechny tyto části INV nepatří do zdrojů FRIMu, ale patří do zdrojů kmenového jmění;  
termín pro projednání je do 01.12.2000, materiály budou senátorům zaslány interní 
poštou, byl odsouhlasen způsob hlasování elektronickou poštou (hlasováním pomocí 
Emailu byl návrh předložený kvestorem přijat 10 hlasy došlými do 4.12.2000). 

 
 
 
 
 



b) Rektor přednesl návrh na zavedení názvu “honorální profesor” pro specialisty z praxe, 
kteří jinak nemohou titul profesora získat, senátor Beran upozornil na existenci tohoto 
názvu ve Statutu TUL – str. 16, čl. 35, AS byl seznámen s návrhem zavedení  takovéhoto 
titulu, členové AS navrhují, aby byl návrh podrobněji rozpracován a předložen ke 
schválení. 

c) V rámci diskuse o užití FRIMu  byl senátory vznesen dotaz na rekonstrukci  učebny E 9, 
kde je stanovena předpokládaná částka ve výši 5 mil. Kč, a to, zda by nebylo vhodnější 
tyto prostředky rozdělit do menších celků a provést dílčí úpravy několika učeben včetně 
jejich dovybavení audovizuální technikou. Pan rektor sdělil, že se jedná o generální 
rekonstrukci učebny, která dosud nahrazuje a nadále i bude nahrazovat aulu. 

 
 
 
 
V Liberci dne 5.12.2000      Doc. Dr.Ing. Kůs 
zapsala Adamíčková      předseda AS TUL 
 
 
 
 
 


